



20/06/2024

AVIS AUX USAGERS N° 05/2024

* * *

TOURNAGE DE FILM

Tournage de film à la marina

Début : 25/06/2024

Fin : 26/06/2024

Les plaisanciers et usagers de la Marina Fort Louis sont informés que :

La marina sera l'un des lieux de tournage du téléfilm "Meurtres à Saint-Martin". Le tournage se déroulera le **Mercredi 26 juin de 7h à 15h**, avec des préparatifs de décor le Mardi 25 juin de 14h à 16h. Les zones affectées sont le parking, de la marina, le ponton « I » et quai Passerelle. Responsable du personnel de l'entreprise intervenante : M. Marco BOUMIER, ELOA PROD - Port : +33 613 985 442.

Nous sommes ravis de participer à cet événement et nous vous remercions par avance pour votre coopération avec l'équipe de production pendant le tournage.

La Direction

Diffusion : Bateaux présents, affichage Capitainerie, site web

NOTICE TO USERS N. 05/2024

* * *

FILM SHOOT

Film shoot at the marina

Start : 25/06/2024

Finish : 26/06/2024

All facility users of MARINA FORT LOUIS are kindly informed of the following update:

The marina will be one of the filming locations for the movie "Meurtres à Saint-Martin". Film shooting will take place on **Wednesday, June 26, from 7 AM to 3 PM**, with set preparations on Tuesday, June 25, from 2 PM to 4 PM. The affected areas include the marina's parking lot, docks "I" and Passerelle. Production company contact person: Mr. Marco BOUMIER, ELOA PROD - Mobile: +33 613 985 442

We are delighted to participate in this event and thank you in advance for your cooperation with producers and crew during this period.

Port Management

Dissemination: mailing to vessels in Port, marina office notice board, website